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   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKURINJSKA DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 

Klasa:    024-05/24-01/30 
Ur.broj:  2170-1-03-04-24-12 
Rijeka,   21.lipnja 2024. 

    
ZAPISNIK 

SA 15. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

15. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 19. Lipnja 2024. (srijeda), s početkom u 14:00 sati 
u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednika VMO 
- Davor Šojat, član VMO 
- Nikolina Šaponja, članica VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Vesna Širola, Viša stručna suradnica  Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Ivana Vuković, građanka Rastočine 6  

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anela Kajtezović, članica VMO  

 
 

Zapisnik s 14. sjednice održane 28. svibnja 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Odgovor – opomena pred Tužbu Prometnom Redarstvu 

2. Dopis – opomena pred Tužbu Komunalnom Redarstvu 

3. Dopis – opomena pred Tužbu Autotroleju 

4. Dopis – opomena pred Tužbu Čistoći 

5. Dopis – opomena pred Tužbu Rijeka Plusu 

6. Dopis – opomena pred Tužbu Gradu Rijeci i Požurnice 

7. Dopisi – opomene pred Tužbu većim okolnim nam firmama 

8. Hitno povećanje nužne sigurnosti za Dječji vrtić Rastočine 

9. Uvid u ZK – problem vlasništva i održavanja u Lipi i Osječkoj 

10. Preusmjeravanje svih zaostalih postojećih financijskih sredstava našeg MO-a u Projekt 
Brodokomerc 

11. Dani MO-a 29./30.06., eko akcija, sport i rekreacija, mjerenje tlaka i šećera, izložba ... 

12. Razno 

 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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TOČKA 10. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković objasnio je prisutnima da se dio Brodokomercovog marketa koji je u 
vlasništvu Grada Rijeke sukladno Planu - Projektu za bolje i sigurnije naselje star već i 8-9 godina mora 
po svaku cijenu zadržati da bude u službi i na korist naselju i suvlasnicima naselja, pa čak i naći načina 
za preuzeti vlasništvo nad čitavim tim prostorom radi samog projekta, jer je taj dio terena od najveće 
važnosti za čitavo naselje, za jedno stvarno podizanje već odavno nužne razine sigurnosti i kvalitete 
življenja za sve suvlasnike naselja, kao i za sve svakodnevne prolaznike naseljem.  
Iznio je i prijedlog da se jedan dio tog prostora prenamjeni za ili prostorije novog mjesnog odbora ili drugu 
namjenu potrebnu naselju i građanima, te da se Gradu trenutno pomogne u toj hitnoj i nužnoj realizaciji 
sa sredstvima koja su bila namijenjena za projekt malih komunalnih akcija u okućnici Jelićeve 1, a koji 
nitko nikad od okolnih suvlasnika nije želio, ni ikako podržavao.  
Dragica Fadljević pojasnila je da se taj novac ne može tek tako preusmjeravati jer sredstva za male 
komunalne akcije se mogu preusmjeravati jedino u tu vrstu radova.  
Miroslav Deković je saslušao gđu. Fadljević, zahvalio joj se, ali i pozvao Vijećnike na glasanje za 
preusmjeravanje postojećih navedenih sredstava, jer osobno smatra da je ovdje riječ o iznimnom slučaju. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su sve informacije na znanje.  
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno s 4 (četiri) glasa za. 
Ponovit zahtjev za hitan sastanak s predstavnicima upravnih odjela Grada Rijeke u vezi tog 
prostora. 
 
TOČKA 11. 
Obzirom na toplinu odlučeno je da se dani MO održe u mjesecu rujnu ili listopadu. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje. 
 
 
 
 
 
 

TOČKA 1. do 7. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković pojasnio je da trenutno odustaje od objašnjavanja svih tema te 
da će u pisanom obliku dostaviti očitovanje u vezi navedenih opomena. Dragica Fadljević mu je 
pojasnila kako je MO pravna osoba, ali u pravnom postupku u pravilu ga zastupa pravna služba 
Grada Rijeke koji je osnivač MO-a. Također mu je pojasnila da MO nema previđena financijska 
sredstva za tužbe. I da ne vidi svrhu pokretanja tužbi. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 
 
TOČKA 8.  
Predsjednik VMO, Miroslav Deković je pojasnio da je odmah nakon incidenta s dječakom koji je 
uspio pobjeći iz Dječjeg Vrtića Rastočine, razgovarao s roditeljima dječaka, neposredno nakon što 
je obavio razgovore s nadležnima, te je unutar 48 sati na ulaz - izlaz u vrtić  montirana odgovarajuća 
elektronska sigurnosna brava koja omogućava ulaza i izlaz iz vrtića samo uz prisustvo odrasle 
osobe, čime je navedeni problem zadovoljavajuće riješen. 
 
Zaključak: 
Prisutni su primili informaciju na znanje. 
 
 
TOČKA 9. 
Gđa. Dragica Fadljević pojasnila je da se još uvijek čeka analiza vlasništva.   
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
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TOČKA 12. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković je pojasnio kako je gđa. Dragica Fadljević njegov hitan zahtjev za 
popravak opasne sprave - ljuljačke za djecu između nebodera Rastočine 5 i 6, isti dan proslijedila 
nadležnima, te unutar 48 sati i obavijestila Miroslava Dekovića kako je oštećena ljuljačka popravljena, a 
time i otklonjena opasnost. 
Miroslav Deković se zahvalio gđi. Dragici Fadljević na njenoj sve većoj uključenosti i učinkovitosti.  
 
 
 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. 
 
TOČKA 12. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je prisutne kako će vezano uz točke od 1. do 7. današnjeg 
DNEVNOG REDA osobno do sljedeće Sjednice Vijeća pripremiti neke doista nužne dopise i dokumente 
s ciljem kako bi se rad Vijeća MO-a Škurinjska Draga, kao i suradnja s Gradom, te i raznim drugim 
institucijama u Gradu Rijeci podigla na jednu višu razinu - svima u naselju već dugo nužnu i Zakonom 
RH potkrijepljenu razinu. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 15,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                   

 
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

    
             Dragica Fadljević 

                                                                                                          Miroslav Deković 
                    

 


